

Lenbach Swingers



7th Schrobenhausen Asparagus Special Dance

Culture, enjoying asparagus, and dancing

On 10 May, the LENBACH SWINGERS hosted their 7th Schrobenhausen Asparagus Special Dance. This year, it took place at the Baderwirt in Langenmosen with Mickey Braithwaite as caller.

There were 70 guests and 19 members of the LENBACH SWINGERS. The event kicked off with guided tours of Wittelsbach Castle and the Asam Church in Sandizell. President Franz Roth is keen on showing guests the culture and agriculture of Schrobenhausen and the surrounding area.

Schrobenhausen is famous for its asparagus, which is why there is also an asparagus buffet to enjoy. The Asparagus Queen, Elisabeth IV, gave an insight into the cultivation of asparagus and was also invited to a square dance tip. Mickey paid special attention to the Asparagus Queen in the tip and skilfully led her through the square. The atmosphere was fantastic until the end, and the afterparty went well past midnight.

7. Schrobenhausener Spargelspecial

Kultur, Spargel genießen und Tanzen

Am 10. Mai haben die Lenbach Swingers zu ihrem 7. Schrobenhausener Spargelspecial eingeladen. Dieses Jahr fand es beim Baderwirt in Langenmosen mit Mickey Braithwaite als Caller statt.

Es waren 70 Gäste und 19 Mitglieder der Lenbach Swingers gekommen. Zum Auftakt gab es Führungen durch das Wittelsbacher Schloss und die Asamkirche in Sandizell. Dem Präsidenten Franz Roth ist es ein Anliegen, den Gästen Kultur und Landwirtschaft aus und um Schrobenhausen zu zeigen.

Schrobenhausen ist bekannt für seinen Spargel. Deshalb gibt es auch ein Spargelbuffet zum Genießen. Die Spargelkönigin, Elisabeth die 4., gab einen Einblick in den Anbau von Spargel und ließ sich auch zu einem Tip Square Dance einladen. Mickey ging in dem Tip ganz besonders auf die Spargelkönigin ein und führte sie geschickt durch den Square. Bis zum Schluss war eine ganz tolle Stimmung, und auch die Afterparty ging noch weit über Mitternacht hinaus



Altar of the Asam Church / Altar der Asamkirche



*Members of the Lenbach Swingers
with the Asparagus Queen*

*Mitglieder der Lenbach Swingers
mit Spargelkönigin*